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Protokół nr 7/2020 

z posiedzenia w trybie zdalnym XX sesji zwyczajnej  

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie 

 

WAK.0002.7.2020 

XX Sesja w dniu 31 sierpnia 2020 r. odbyła się z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania).  

Obrady rozpoczęto 31 sierpnia 2020 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:48 

tego samego dnia. 

 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając radnych, gości oraz pozostałych uczestników obrad. 

Lista radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 
Przewodniczącego Rady). 

Lista gości uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność 
potwierdzona przez Przewodniczącego Rady).  

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. Radni potwierdzili swoją obecność w programie 
e-sesja. 

Obecni: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Leszek Smuniewski 

16. Sylwester Sokolnicki 

17. Jacek Szczepański 

18. Mariusz Śledziewski 

19. Tomasz Talarski 

20. Robert Wróbel 
21. Grzegorz Zbroch 
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Przewodniczący Rady przekazał uczestnikom obrad wskazówki związane z organizacją 

wideokonferencji, między innymi w kwestii zabierania głosu, obsługi i rejestracji w 

programie e-sesja oraz programie zoom, zasad głosowania (przed każdym głosowaniem 
potwierdzenie kworum), realizacji porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy art. 15 

ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady Powiatu 

Legionowskiego są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 

dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz na stronie 

internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest przed 

wejściem do Sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest związana z 

wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo aby ich wypowiedzi lub 

wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o zaprzestanie udziału w obradach – 
rozłączenie się z wideokonferencji”. 

 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty Legionowskiego. 

5. Ochrona zdrowia w powiecie legionowskim – informacja na temat działalności ZOZ 

„Legionowo” sp. z o.o. 

6. Kultura i jej promocja na terenie Powiatu Legionowskiego – sprawozdanie z 

działalności Powiatowej Instytucji Kultury. 

7. Informacja na temat realizacji zadań związanych z promocją powiatu w roku 2019 

oraz działania promocyjne przewidziane w 2020 roku. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie uczczenia 

100. Rocznicy Bitwy Warszawskiej 1920 r. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę 

Nr 106/XIII/2019 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 grudnia   2019 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2020 – 2035. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie emisji obligacji 

komunalnych. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie petycji Pani 

Renaty Sutor. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie skargi Pana 

Józefa Szmigielskiego.   

14. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu. 

15. Wolne wnioski i oświadczenia. 

16. Zamknięcie posiedzenia. 
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3. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że na jego ręce wpłynęły następujące 

pisma:  

1) stanowiska Rad Gmin i Powiatu z terenu województwa mazowieckiego w sprawie 

integralności województwa mazowieckiego i powstrzymania planów jego 

podziału na dwa odrębne województwa, biorąc pod uwagę skutki, jakie bez 

wątpienia pociągnie za sobą we wszystkich sferach: 

- stanowisko Rady Miejskiej w Drobinie – załącznik nr 3 do protokołu; 

- stanowisko Rady Gminy Długosiodło - załącznik nr 4 do protokołu ; 

- stanowisko Rady Powiatu Żuromińskiego - załącznik nr 5 do protokołu.  

2) stanowiska organów stanowiących samorządów z terenu Mazowsza, dotyczące 

finansowania oświaty i podjęcia działań zapewniających utrzymanie płynności 

finansowej,        w szczególności w zakresie finansowania oświaty oraz wdrożenia 

mechanizmów wsparcia rekompensujących samorządom zmniejszone wpływy z 

podatku dochodowego od osób fizycznych: 

- stanowisko Rady Gminy Nadarzyn - załącznik nr 6 do protokołu ; 

- stanowisko Rady Miejskiej w Mogielnicy - załącznik nr 7 do protokołu ; 

- stanowisko Rady Miejskiej w Nowym Dworze Mazowieckim - załącznik             

nr 8 do protokołu; 

- stanowisko Rady Gminy Celestynów –  załącznik nr 9 do protokołu; 

- stanowisko Rady Gminy Radzanowo - załącznik nr 10 do protokołu. 

3) pismo skierowane do Zastępcy Dyrektora ds. Zarządzania Drogami i Mostami – 

Pana Leszka Sekulskiego, wystosowane przez Starostę Pana Sylwestra 

Sokolnickiego, dotyczące sugestii w zakresie rozbudowywanego odcinka drogi 

krajowej 61, pomiędzy ulicą Wolską, a skrzyżowaniem o ruchu okrężnym            

w Zegrzu - załącznik nr 11 do protokołu;  

4) odpowiedź udzielona Pani Agnieszce Borkowskiej  na pytanie zadane podczas 

sesji Rady Powiatu w dniu 29 czerwca br., dotyczące bytowania lisów w 

Legionowie - załącznik nr 12 do protokołu; 

5) odpowiedź udzielona Pani Agnieszce Borkowskiej na pytanie zadane podczas 

sesji Rady Powiatu w dniu 29 czerwca br.  w sprawie przejścia dla pieszych w 

ul. Sobieskiego przy skrzyżowaniu z ul. Zwycięstwa w Legionowie - załącznik 

nr 13 do protokołu; 

6) odpowiedź udzielona Pani Agnieszce Borkowskiej na pytanie zadane podczas 

sesji Rady Powiatu w dniu 29 czerwca br., odnośnie prowadzenia przeglądu 

stanu dróg - załącznik nr 14 do protokołu; 
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7) odpowiedź udzielona Panu Michałowi Kobrzyńskiemu na pytanie zadane podczas 

sesji Rady Powiatu w dniu 29 czerwca br., odnośnie działań jakie zostały podjęte 

i w jaki sposób zostały wykorzystane oszczędności, które wynikły z 

niewypłaconych wynagrodzeń w szkołach, których organem prowadzącym jest 

Powiat Legionowski – załącznik nr 15 do protokołu; 

8) pisma skierowane do Komendanta Powiatowego Policji w Legionowie oraz do 

Dyrektora Zarządu Zlewni w Dębem, wystosowane przez Starostę Sylwestra 

Sokolnickiego, dotyczące działań prewencyjnych oraz interwencyjnych na 

terenie Gminy Wieliszew, związane z niekontrolowanymi przejazdami grup 

użytkowników quadów, jak również samochodów terenowych i motorów 

używanych do uprawiania off-roadu – pisma wysłane zostały na prośbę Radnej 

Izabeli Kownackiego i Radnego Mirosława Kado -  załącznik nr 16 do protokołu; 

9) roczne sprawozdanie z działań podejmowanych w 2019 roku na terenie powiatu, 

które zgodnie z art. 250 ust. 10 ustawy z dnia 20 lipca 2017 r. Prawo wodne 

(Dz. U. z 2018 r. poz. 2268 z późn. zm.) przesłało Państwowe Gospodarstwo 

Wodne Wody Polskie – załącznik nr 17 do protokołu; 

10)  uchwała nr 147/2020 Zarządu Powiatu w Legionowie z dnia 18 sierpnia 2020 r. 

w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Legionowie oraz Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Warszawie informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Legionowskiego za I półrocze 2020 roku wraz z informacją o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020 – 2035 oraz informacją o 

przebiegu wykonania planu finansowego Powiatowej Instytucji Kultury w 

Legionowie za I półrocze 2020 roku; 

Przewodniczący Rady powiedział, że dokument został zamieszczony w 

programie e-sesja do zapoznania dla wszystkich radnych. 

11)  Zaproszenie od Światowego Związku Armii Krajowej oraz Wójta Gminy 

Jabłonna na uroczystość, która odbędzie się 10 września 2020 roku na 

Cmentarzu Parafialnym w Jabłonnie – 81. rocznica tragicznych wydarzeń, by 

uczcić pamięć poległych. 

Przewodniczący Rady podkreślił, że dokumenty, które wpływają do Biura Rady do 

zapoznania się dla wszystkich radnych, będą zamieszczane w miarę możliwości w 

programie e-sesja, aby nie zapełniać imiennych skrzynek pocztowych.  

Przewodniczący powiedział, że od 17 sierpnia br. została zatrudniona w Starostwie 

Powiatowym Pani Karolina Juźwik, która będzie pracowała również przy obsłudze Rady 

Powiatu. 

Pan Zenon Kuska powiedział, że warto byłoby wspomnieć jaka dzisiaj jest rocznica – 40 lat 

Solidarności. Przewodniczący Rady potwierdził, że jest to ważna rocznica, natomiast Rada 

dzisiaj skupia się na rocznicy 100. Bitwy Warszawskiej 1920 r., ale jeżeli Radny chciałby 

rozwinąć temat w tej sprawie, to można teraz lub w wolnych wnioskach. Przewodniczący 

dodał, że 31 sierpnia 1980 r. miały miejsce wydarzenia, które odbiły się dużym piętnem 

na historii naszego państwa i naszego narodu. 

 

 

 



5 

 

 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty Legionowskiego na 

XX Sesję Rady Powiatu w dniu 31 sierpnia 2020 r. – stanowi załącznik nr 18 do protokołu, 

który został zamieszczony w programie e-sesja. 

Przewodniczący udzielił głosu Staroście Panu Sylwestrowi Sokolnickiemu, który nawiązał 

do wypowiedzi Pana Zenona Kuski i powiedział, że 40 lat temu zostało podpisane ważne 

porozumienia, które zapoczątkowały drogę ku wolności. Pan Sylwester Sokolnicki 

nadmienił, że sentymentalnie jest z tym związany, ponieważ miało to istotny wpływ na 

jego życie. Zauważył, że rozpoczął wtedy działalność społeczną, której efektem było 

stanowisko Burmistrza.  

Starosta Sylwester Sokolnicki powiedział, że od ostatniego spotkania minęły dwa miesiące, 

bieżące informacje były przekazywane państwu radnym w różnej formie, za pomocą 

naszych nośników. Pan Sylwester Sokolnicki zwrócił uwagę na kilka istotnych rzeczy, które 

przedstawił w prezentacji stanowiącej załącznik nr 19 do protokołu.  

Zaznaczył, że w sprawozdaniu nie ma jeszcze o tym informacji, ale zakończyły się 

pozytywnie rozmowy z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich w kwestii przebudowy 

skrzyżowania ul. Suwalnej z drogą nr 632. Rozmowy toczyły się od lutego, kontakt był 

utrudniony, następowały zmiany na stanowiskach dyrektorskich, potem trudna sytuacja 

związana z pandemią, ale dzięki zaangażowaniu Starostwa udało się pewne uzgodnienia 

poczynić. Prawdopodobnie na sesji Rady Powiatu we wrześniu, będziemy chcieli podjąć 

uchwałę dotyczącą pomocy rzeczowej Starostwa dla Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich, która będzie polegała na przystąpieniu do realizacji projektu technicznego 

na przebudowę tego skrzyżowania w taki sposób, aby było bezpieczne. Na ten moment 

jeszcze nie jesteśmy w stanie określić, czy będą to światła, czy rondo. 

Na zakończenie swojej wypowiedzi Starosta podziękował wszystkim, którzy byli 

zaangażowani w uroczystości upamiętniające 100. rocznicę Bitwy Warszawskiej 1920 r. 

Pomimo trudnej sytuacji związanej z COVID – 19 i różnego rodzaju obostrzeniami, udało 

się w wielu miejscach uczestniczyć w uroczystościach. 

Przewodniczący Pan Leszek Smuniewski podziękował Staroście za przedstawione 

sprawozdanie i zaproponował dyskusję. 

Radny Tomasz Talarski podziękował Panu Staroście za otrzymany list gratulacyjny, który 

dotyczył wyróżnienia jakie Radny otrzymał w konkursie Marszałka Województwa 

Mazowieckiego na Innowacyjnego Menadżera Kultury.  

Pan Tomasz Talarski złożył również podziękowanie Panu Staroście za osobiste 

zaangażowanie w prace nad utworzeniem punktu konsultacyjnego „Czyste Powietrze”. 

Pani Agnieszka Borkowska zapytała o drogę nr 1823, tj. skrzyżowanie ul. Suwalnej z ul. 

Olszankową w Legionowie. W tej kwestii odbywały się rozmowy na temat bezpiecznego 

skrzyżowania, natomiast Radna zauważyła, że projekt jest na sygnalizację świetlną.  

Starosta odpowiedział, że Powiat wystąpił do Urzędu Miasta w Legionowie o podjęcie 

współpracy w tym zakresie i były rozważane trzy propozycje w ramach koncepcji wstępnej: 

1) wykonanie sygnalizacji świetlnej, bazując na stanie obecnym; 
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2) wykonanie sygnalizacji świetlnej, ale z lewoskrętami i prawoskrętami, tak aby  

wyjazd z ulic podporządkowanych dawał większe możliwości; 

3) wykonanie ronda. 

Starosta nadmienił, że Miasto Legionowo, opowiedziało się zdecydowanie za pierwszą 

propozycją, natomiast Zarząd Powiatu nie chciał przyjąć takiego rozwiązania, gdyż poza 

montażem sygnalizacji, nie dawało ono żadnych perspektyw na przyszłość, a chodzi o 

rozwiązanie przynajmniej na kilka lat. Zarząd Powiatu ostatecznie podjął decyzję na 

wykonanie propozycji nr 2, które jest połączone z sygnalizacją świetlną, ale daje większe 

możliwości udrożnienia ruchu w przyszłości. 

Pani Agnieszka Borkowska podziękowała za udzielenie odpowiedzi.  

Przewodniczący Rady złożył podziękowanie dla Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Legionowie Pani Sylwii Patejuk. Zachęcił również radnych do codziennego 

sprawdzania komunikatów zamieszczanych przez PPIS, które zachęcają do umiarkowanego 

optymizmu, ponieważ na tle innych powiatów, ilość odnotowanych zachorowań w naszym 

powiecie wygląda trochę lepiej. Przewodniczący poinformował, iż od kilku dni Pani Dyrektor 

prowadzi akcje spotkań z dyrektorami szkół, aby przygotować i przekazać na bieżąco 

najnowsze wytyczne  i tryb postępowania, związany z pandemią,  przed rozpoczęciem roku 

szkolnego. 

 

5. Ochrona zdrowia w powiecie legionowskim – informacja na temat działalności 

ZOZ „Legionowo” sp. z o.o. 

Przewodniczący Rady powiedział, że Prezes ZOZ „Legionowo” sp. z o.o. Pani Dorota 

Glinicka przekazała sprawozdanie z działalności za 2019 rok, które zostało udostępnione 

Państwu Radnym w programie e-sesja. Jednocześnie zwrócił się z prośbą do Pani Doroty 

Glinickiej o wprowadzenie do tego punktu i zapoznanie wszystkich z informacjami 

dotyczącymi działalności ZOZ „Legionowo” sp. z o.o.  w roku 2020. Pan Leszek Smuniewski 

nadmienił, że jest to rok szczególny ze względu na pandemię, ale również ze względu na 

obecnie prowadzony proces inwestycyjny.  

Sprawozdanie z działalności ZOZ „Legionowo” sp. z o.o. za 2019 rok – stanowi załącznik 

nr 20 do protokołu. 

Pani Dorota Glinicka powitała wszystkich bardzo serdecznie. Powiedziała, że jeżeli chodzi o 

strukturę to nic się nie zmieniło w odniesieniu do roku ubiegłego.  Przedstawiła szczegółowe 

informacje o bieżącej działalności ZOZ „Legionowo” sp. z o.o., które stanowią załącznik 

nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował, za przedstawienie wszystkich informacji i zaproponował 

dyskusję. 

Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że jako pacjent należy do przychodni i zarówno w 

imieniu swoim, jak i mieszkańców chciała podziękować Pani Prezes za organizację pracy, 

zarówno w trakcie remontu, jak w obowiązującym reżimie. 

Pani Prezes podziękowała za słowa uznania i przypomniała, że został uruchomiony 

specjalny adres e-mail dla pacjentów: rejestracja@nzozlegionowo.pl i jeżeli ktoś ma 

problemy, żeby się dodzwonić do przychodni, to wszystkie pytania można kierować drogą 

elektroniczną. 

mailto:rejestracja@nzozlegionowo.pl
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Radny Mirosław Kado zapytał, czy w związku z pandemią COVID – 19, jest odnotowana 

większa ilość zgłoszeń pacjentów na wizyty. Pani Dorota Glinicka odpowiedziała, że w 

okresie od marca do czerwca było bardzo mało zgłoszeń, najczęściej były to konsultacje 

telefoniczne. Wizyty u specjalistów były telefonicznie przekładane na późniejszy termin, 

ponieważ był problem z dostępnością lekarzy. Część pacjentów również sama odwoływała 

wizyty. Natomiast, jeżeli chodzi o czas od czerwca do sierpnia, ilość pacjentów się 

zwiększyła. W POZ jest dodatkowo dwóch lekarzy – pediatra i internista. Przychodnia stara 

się pacjentów przyjmować na miejscu, ale najpierw odbywa się rozmowa telefoniczna. 

Nadmieniła, iż nie zauważono dużego wzrostu ilości pacjentów przychodzących do 

przychodni. Znaczący wpływ na sytuację ma zapewne również fakt, że w tym okresie dzieci 

nie uczęszczały do szkoły, więc chorób u dzieci również było zdecydowanie mniej. 

Przychodnia ten czas wykorzystała na realizację ok. 400 szczepień miesięcznie. 

Przewodniczący  Rady   podziękował   Pani   Prezes   za   obecność   i   życzył   szybkiego 

zakończenia  procesu  inwestycyjnego  i  możliwości  podpisywania kolejnych korzystnych 

kontraktów dla kierowanej Spółki. 

 

 

 

6. Kultura i jej promocja na terenie Powiatu Legionowskiego – sprawozdanie z 

działalności Powiatowej Instytucji Kultury. 

 

Przewodniczący poprosił Dyrektora PIK-u, Panią Ewę Listkowską o przedstawienie  

sprawozdania z działalności jednostki. 

Pani Ewa Listkowska powiedziała, że na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  

bardzo szczegółowo przedstawiła sprawozdanie z 2019 r., więc dzisiaj wspomni tylko o  

najważniejszych kwestiach.  

Dyrektor PIK-u powiedziała, że był to bardzo ważny rok dla Instytucji. Instytucja w 

ubiegłym roku ukończyła 5 lat swojej działalności, zmieniła się również osoba na 

stanowisku kierowniczym i od lutego 2019 roku sprawuje stanowisko dyrektora. W związku 

z tą zmianą została wprowadzona zmiana formuły działalności Powiatowej Instytucji 

Kultury. Zależało głównie na rozszerzeniu działalności, na nawiązywaniu współpracy i 

poszukiwaniu nowych partnerów. Nastąpiły również duże zmiany w ofercie PIK-u, 

wprowadzone zostały nowe projekty i wydarzenia, jak również zagospodarowane różne 

dziedziny kultury i sztuki. Był to też rok, gdzie PIK próbował się zorientować jakie są 

potrzeby mieszkańców Powiatu Legionowskiego. Zostały podjęte próby rozszerzenia 

działalności na cały powiat, aby zaistnieć w każdej gminie, ponieważ okazało się, że wiele 

osób nie wiedziało o działalności takiej instytucji. Pani Ewa Listkowska nadmieniła, że dużo 

pracy zostało włożone w identyfikację PIK-u, powstało nowe logo. W działalności PIK-u w 

2019 roku kontynuowane były projekty wcześniejsze, ale również odbywały się prace nad 

rozszerzeniem formuły.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Przewodniczący serdecznie podziękował Pani Ewie Listkowskiej za przedstawienie 

sprawozdania z działalności PIK-u i zaproponował dyskusję.  

Radny Pan Tomasz Talarski, nawiązał do dyskusji, która odbyła się na jednym z posiedzeń 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w ubiegłym roku, na którym pojawiły się pytania do 

Dyrektora Powiatowej Instytucji Kultury Pani Ewy Listkowskiej na temat pozyskiwania 

przez Instytucję funduszy zewnętrznych. Wówczas Wicestarosta, Pan Konrad Michalski 
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poprosił o czas, aby mógł w tej kwestii, wspólnie z Panią Ewą Listkowską rozpocząć 

odpowiednie działania.  

Pan Tomasz Talarski zwrócił się z pytaniem do Pana Konrada Michalskiego, ile funduszy 

udało się pozyskać w roku 2019, biorąc pod uwagę osobiste zaangażowanie Wicestarosty.  

Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś z Członków Zarządu odpowie na pytanie 

Radnego Tomasza Talarskiego. Pan Tomasz Talarski powiedział, że nie przedłużając 

posiedzenia, prosi o udzielenie odpowiedzi w innej formie. Przewodniczący potwierdził, że 

pytanie zostanie zaprotokołowane i zapewne odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.  

Dyrektor PIK-u powiedziała, że Powiatowa Instytucja Kultury poszukiwała zewnętrznych 

źródeł finansowania. Brała udział w programach ministerialnych, składała wnioski do spółek 

skarbu państwa, jak również do samorządu województwa mazowieckiego. Nadmieniła, że 

PIK brał również udział, wspólnie z lokalną grupą w konkursie „Niepodległa”. Zauważyła, 

że PIK starał się pozyskać różne źródła finansowania, niestety częściowo się to nie udało. 

Zaznaczyła, że lokalni przedsiębiorcy, szczególnie z branży turystycznej zaangażowali się 

we wsparcie PIK-u.  

Pan Tomasz Talarski poprosił, aby Pani Dyrektor nie odbierała pytania jakie zadał, jako 

zarzut w jej działania, ponieważ zdaje sobie sprawę z tego, jak wygląda pozyskiwanie 

środków, wie że to nie jest prosta sprawa. Pytanie, które zadał dotyczyło osobistego 

zaangażowania Wicestarosty w pozyskiwanie funduszy, który obiecywał, że będzie Pani 

pomocny w tej kwestii. Nadmienił, że PIK działa bardzo prężnie, jest to widoczne w 

codziennej współpracy.  

Radny Przemysław Cichocki złożył podziękowanie Pani Ewie Listkowskiej za otwartość na 

różne inicjatywy w podejmowanych działaniach. Nadmienił, że zgadza się z Panią Dyrektor, 

że bardzo ważna jest partycypacja społeczna. Dodał, że w tym czasie jest to wyjątkowo 

trudne, dlatego tym bardziej serdeczne podziękowania za nową formułę nawiązywania 

kontaktu z mieszkańcami Powiatu Legionowskiego.  

Na tym dyskusja w powyższym temacie została zakończona, Przewodniczący raz jeszcze 

podziękował Dyrektor PIK-u za przedstawienie sprawozdania za 2019 rok i omówienie 

bieżących działań Instytucji.  

 

7. Informacja na temat realizacji zadań związanych z promocją powiatu w roku 

2019 oraz działania promocyjne przewidziane w 2020 roku. 

Przewodniczący przekazał głos Naczelnikowi Wydziału Kultury i Promocji Pani 

Joannie Kajdanowicz. 

Pani Joanna Kajdanowicz powiedziała, że szczegółowe sprawozdanie z działalności w 2019 

roku, zostało przedstawione w Raporcie o stanie Powiatu. Nadmieniła, iż w prezentacji, 

którą będzie przedstawiała będą wyszczególnione tylko najważniejsze podejmowane 

działania - co obejmowały i z czego się składały. Prezentacja stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu. 

Przewodniczący podziękował Pani Joannie Kajdanowicz i otworzył dyskusję w powyższym 

temacie. Nikt z obecnych nie zabrał głosu. 
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8. Rozpatrzenie   projektu  uchwały   Rady   Powiatu   w   Legionowie  w sprawie 

uczczenia 100. rocznicy Bitwy Warszawskiej 1920 r. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że w uzgodnieniu ze Starostą Panem Sylwestrem 

Sokolnickim, składa Radzie projekt powyższej uchwały. Nadmienił, że Rada Powiatu 

podejmuje działania dotyczące realizacji polityki historycznej, podkreślając wydarzenia w 

historii naszej ojczyzny, które związane były z samorządnością – np. uchwała podjęta w 

maju z okazji uczczenia 30-lecia samorządu w Polsce. Teraz proponuje uchwałę z okazji 

uczczenia 100. Rocznicy Bitwy Warszawskiej 1920 r. Przewodniczący podkreślił, że 

głównym autorem uzasadnienia projektu tej uchwały jest Pan Jacek Szczepański, któremu 

został przekazany głos, aby przybliżył wspomnienie o tym wydarzeniu.  

Radny Jacek Szczepański opowiedział o wydarzeniach, które miały miejsce na przedpolach 

Warszawy w sierpniu 1920 roku, ze szczególnym uwzględnieniem epizodów związanych z 

obszarem powiatu legionowskiego. 

Przewodniczący podziękował Radnemu Jackowi Szczepańskiemu.  

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że ma nadzieję, iż uchwała zostanie podjęta. Złożył  

podziękowanie Panu Jackowi Szczepańskiemu za napisanie uzasadnienia. Podkreślił, iż ta 

uchwała jest elementem szerszego projektu, który polega przede wszystkim na tym, aby 

uchwały okolicznościowe nie były tylko podejmowane, ale aby wszyscy mieszkańcy Powiatu 

Legionowskiego mieli okazję się z nimi zapoznać. Starosta nadmienił, że powstał pomysł, 

aby na terenie budynku Starostwa powstało miejsce, gdzie będą eksponowane wszystkie 

ważne decyzje Powiatu Legionowskiego, w tym również uchwały okolicznościowe. 

Wicestarostwa Konrad Michalski powiedział, że uważa, iż jest to uchwała bardzo ważna. 

Zaznaczył, że jesteśmy winni ogromną wdzięczność naszym przodkom, którzy walczyli za 

niepodległość naszej ojczyzny. Dzięki nim możemy teraz żyć w wolnej ojczyźnie, mówić po 

polsku. Nadmienił, iż trwa debata historyków, na temat jak ważna była to bitwa nie tylko 

w historii polski, ale i całego świata. Mówi się, że była to jedna z najważniejszych bitew w 

historii świata, ponieważ pochód armii sowieckiej został wtedy zatrzymany, a chciał 

uderzyć wtedy na zachód Europy i zanieść te „ideały” rewolucji. Pochód został zatrzymany 

dzięki czynom polskiego żołnierza.  

Radny Konrad Michalski wspomniał, że powiat uczestniczył w miejscu historycznych 

wydarzeń w Ossowie, gdzie odbył się piknik wojskowy. Była to uroczystość pod 

patronatem Ministra Obrony Narodowej. Odbywał się piknik związany z marszałkiem 

województwa mazowieckiego, mała rekonstrukcja wydarzeń. Nadmienił, że rozdawane 

były uczestnikom tej uroczystości ulotki z informacjami co 100 lat temu działo się na 

terenie powiatu legionowskiego. Pan Konrad Michalski podziękował Panu Jackowi 

Szczepańskiemu za pomoc w przygotowaniu tekstu na ulotki.  

Przewodniczący podziękował wszystkim za wypowiedzi i zaproponował głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie uczczenia 100. 

Rocznicy Bitwy Warszawskiej 1920 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Anna 

Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 
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Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (3) 

Zenon Durka, Janusz Majewski, Artur Stankiewicz 

 

Uchwała Nr 168/XX/2020Rady Powiatu w Legionowie z dnia 31 sierpnia 2020 r. w 

sprawie uczczenia 100. Rocznicy Bitwy Warszawskiej 1920 r. stanowi załącznik nr 24 do 

protokołu. 

 

 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 106/XIII/2019 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 grudnia 2019 

r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020. 

 

Przewodniczący poprosił o krótkie wprowadzenie do tematu Panią Skarbnik 

Katarzynę Rembelską.  

Pani  Skarbnik  powiedziała,  że  kształt przedmiotowej uchwały wynika przede wszystkim 

z  sytuacji społeczno – gospodarczej, wywołanej pandemią  COVID – 19. Zawiera również 

zmiany  w  zakresie  zadań  inwestycyjnych,  emisji  obligacji, spłaszczony został również 

deficyt.  Są  to  działania  mające  na  celu  również  przygotowanie  budżetu  pod  kątem 

planowania   roku   2021.   Szczegółowo   uchwała    została    Radnym    omówiona    na 

poszczególnych  komisjach  problemowych.  Pani  Skarbnik  omówiła  tylko najważniejsze 

zmiany w tej uchwale. 

 

Przewodniczący podziękował Pani Skarbnik i zaproponował dyskusję.  

Starosta Pan Sylwester Sokolnicki powiedział tylko w ramach uzupełnienia, że chciałby 

dodać, że w projekcie uchwały jest mowa o inwestycjach – droga powiatowa w Nieporęcie 

ul. Wolska, która jest przygotowywana od 3 lat do inwestycji, droga 1807 w Gminie Serock 

jako kolejny etap oraz skrzyżowanie ul. Kościelnej z ul. Polną w Gminie Wieliszew. Chodzi 

o to, że staramy się zmienić sposób finansowania, chcemy skorzystać z Funduszu Dróg 

Samorządowych. 

Starosta złożył podziękowanie Wójtowi Gminy Wieliszew za przyjęcie zaproponowanego 

rozwiązania przez powiat, aby najpierw postarać się pozyskać środki zewnętrzne na 

realizację tej inwestycji. Jeżeli nie uda się pozyskać środków z Funduszu Dróg 

Samorządowych, to Pan Sylwester Sokolnicki wyraził nadzieję, że wspólnie uda się 

wykonać tę inwestycję w przyszłym roku.  

Przewodniczący podziękował wszystkim za wypowiedzi i zaproponował głosowanie. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę Nr 

106/XIII/2019 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 grudnia 2019 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020. 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, 

Tomasz Talarski, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Majewski, Artur Stankiewicz, Robert Wróbel 

 

Uchwała Nr 169/XX/2020Rady Powiatu w Legionowie z dnia 31 sierpnia 2020 r. 

zmieniająca uchwałę Nr 106/XIII/2019 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 grudnia 

2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020 stanowi 

załącznik nr 25 do protokołu. 

 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2020 – 2035. 

 

 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o krótkie wprowadzenie. 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2020 – 2035, jest konsekwencją 

zarówno podjętych uchwał przez Zarząd Powiatu w ramach jego kompetencji, ale także 

uwzględnia zmiany w omawianej w poprzednim punkcie posiedzenia uchwały. Zmiany w 

projekcie tej uchwały wynikają również ze zmniejszenia emisji obligacji, również w zakresie 

deficytu, a także przychodów i rozchodów powiatowych – te zmiany zawarte są w 

załączniku nr 1 do uchwały. Natomiast załącznik nr 2 do uchwały związany jest z wykazem 

przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej – zawiera wszystkie zmiany w zakresie 

zadań inwestycyjnych, które zostały przed chwilą omówione przy okazji uchwały 

budżetowej. 

Przewodniczący podziękował Pani Skarbnik za wypowiedź i zaproponował dyskusję. Nikt z 

obecnych na posiedzeniu nie zgłosił się do dyskusji. Przewodniczący zamknął dyskusję i 

zaproponował głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, 

Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Janusz Majewski, Artur Stankiewicz 

 

Uchwała Nr 170/XX/2020Rady Powiatu w Legionowie z dnia 31 sierpnia 2020 r. w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 
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2020 – 2035 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie emisji obligacji 

komunalnych. 

Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o wprowadzenie do tego punktu. 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że uchwała przedstawiona do procedowania, 

stanowi formalny początek i podstawę prawną procedury uruchomienia emisji obligacji 

komunalnych w trybie emisji niepublicznej. Nadmieniła, że emisja obligacji ma na celu 

sfinansowanie planowanego deficytu budżetu powiatu legionowskiego na 2020 rok. 

Zaznaczyła, że zmniejszany jest plan emisji obligacji do kwoty 4.400.000 zł, który 

przewiduje trzy serie obligacji. Pierwsza 2.000.000 zł, kolejne dwie po 1.200.000 zł. Okres 

wykupu obligacji to od 2021 roku do 2028 roku, przewiduje się oprocentowanie obligacji 

zmienne, równe stawce WIBOR sześciomiesięcznej. To kiedy wystąpimy do banków i 

instytucji finansowych w sprawie emisji obligacji, jest uzależnione od dalszego rozwoju 

sytuacji na rynku oraz od kondycji finansowej powiatu. Ważne jest natomiast to, że w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej z uwzględnieniem obecnego zadłużenia, czyli zarówno 

zaciągniętej w 2015 roku pożyczki jak i uruchomionej emisji obligacji w roku 2019, 

wskaźnik z art. 243 ustawy o finansach publicznych jest na razie na dobrym poziomie. 

 

Przewodniczący podziękował Pani Skarbnik za omówienie projektu uchwały. Nadmienił, że 

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. Zaproponował 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie emisji obligacji komunalnych..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, 

Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Janusz Majewski, Artur Stankiewicz 

 

 

Uchwała Nr 171/XX/2020Rady Powiatu w Legionowie z dnia 31 sierpnia 2020 r. w sprawie 

emisji obligacji komunalnych stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

petycji Pani Renaty Sutor. 
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Przewodniczący powiedział, że petycję rozpatrywała Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji. Poprosił Przewodniczącego Komisji Pana Mariusza Śledziewskiego o omówienie 

uzasadnienia petycji.  

Pan Mariusz Śledziewski szczegółowo omówił uzasadnienie, które jest załącznikiem do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący podziękował za wprowadzenie do projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję.  

Radna Pani Aleksandra Bednarek, zapytała co oznacza, że są zabezpieczone potrzeby w 

miejsca na zostawianie odzieży dla mieszkańców powiatu. Poprosiła również o informacje, 

gdzie są takie miejsca w powiecie.  

Pan Mariusz Śledziewski powiedział, że Pani Renata Sutor ogólnie zgłosiła taką petycję do 

wszystkich instytucji w Polsce. Określaniem miejsc do takich zbiórek zajmują się Ośrodki 

Pomocy Społecznej w poszczególnych gminach. Nadmienił, że z informacji jakie uzyskał, 

nie ma potrzeby tworzenia kolejnych takich miejsc.  

W uzupełnieniu wypowiedzi Pana Mariusza Śledziewskiego, Pani Agnieszka Borkowska 

powiedziała, że zbiór takich rzeczy prowadzi również Caritas. Tworzenie w placówkach 

szkolnych i opiekuńczo – wychowawczych takich miejsc,  na zasadzie ustawienia kartonów 

i prowadzenia takich zbiórek nie jest zasadne. 

Przewodniczący Pan Leszek Smuniewski dodał jeszcze, że na terenie Powiatu są 

prowadzone również zbiórki odzieży przez Polski Czerwony Krzyż. 

Pan Mirosław Kado poprosił o wyjaśnienie kwestii z ostatniego zdania z uzasadnienia – 

„tzw. proroctw”. Pan Mariusz Śledziewski powiedział, że do petycji dołączone były 

proroctwa, a Pani Renata Sutor wysłała we wszystkie możliwe miejsca tekst petycji, 

załączając dodatkowe elementy w postaci proroctw. Przez Komisję zostało to potraktowane 

jako pretekst, aby dotrzeć do jak największej liczby odbiorców 

Pan Leszek Smuniewski stwierdził, że odnosząc się do kwestii dołączonych do petycji 

„proroctw” zgadza się ze stanowiskiem przedstawionym przez Komisję Skarg, Wniosków i 

Petycji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie petycji Pani Renaty 

Sutor.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, 

Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (3) 

Janusz Majewski, Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski 
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Uchwała Nr 172/XX/2020Rady Powiatu w Legionowie z dnia 31 sierpnia 2020 r. w 

sprawie petycji Pani Renaty Sutor stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

skargi Pana Józefa Szmigielskiego. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji już od 

dłuższego czasu pracuje nad rozpatrzeniem tej skargi. Szczegółowo zapoznała się z 

niezbędną dokumentacją na posiedzeniach Komisji, odbyła się również rozmowa ze 

skarżącym. Efektem tych prac jest przygotowany projekt uchwały. Pan Leszek Smuniewski 

poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o omówienie uzasadnienia 

do w/w projektu uchwały. 

Pan Mariusz Śledziewski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, który został 

wypracowany na dwóch posiedzeniach Komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie skargi Pana Józefa 

Szmigielskiego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, 

Tomasz Talarski, Robert Wróbel 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Janusz Majewski, Artur Stankiewicz 

 

Uchwała Nr 173/XX/2020Rady Powiatu w Legionowie z dnia 31 sierpnia 2020 r. w 

sprawie skargi Pana Józefa Szmigielskiego stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

 

14. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 
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Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, 

Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Janusz Majewski, Artur Stankiewicz 

 

 

15. Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Przewodniczący Rady zapytał o drogę na trasie pomiędzy Jabłonną, a Nowym Dworem 

Maz., na której został przeprowadzony remont w ostatnim czasie. W ocenie Pana 

Przewodniczącego jakość tej drogi znacznie się pogorszyła. Czy wiadomo jaki był cel tej 

modernizacji, i czy może jest to dopiero jakiś etap prac remontowych? 

Starosta  Pan  Sylwester  Sokolnicki  powiedział,  że  na  dzień  dzisiejszy  nie ma jeszcze 

żadnej   informacji   w  tej  sprawie.  Zapewnił,  że  po  uzyskaniu wyjaśnień zostaną one 

przekazane pytającemu.  

 

16. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Przewodniczący poinformował, że zamyka XX posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie, 

dziękując wszystkim obecnym gościom, Panu Staroście, całemu Zarządowi Powiatu, Pani 

Skarbnik, Panu Sekretarzowi, Panu Mecenasowi. Nadmienił, że następne posiedzenie 

Rady planowane jest 28 września 2020 roku.  

  

 

         Przewodniczący 

 
Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski 

 

 

  

 
Przygotowała: Agata Szraga 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


